
 

 

Initiativärende S – Åtgärda de ökande svarstiderna i ambulansverksamheten 
 
Ambulansverksamheten fyller en central funktion för länsbefolkningen. Enligt en sammanställning 
organisationen Hela Sverige ska leva har svarstiderna för ambulansen ökar i Gävleborg. Även Dagens 
Samhälle har tagit fram underlag som bekräftar detta.  
 
Att svarstiderna ökar oroar naturligtvis, men särskilt oroande är det att det i dagsläget inte finns en förklaring 
till de ökade väntetiderna. Grundflottan är densamma, vilket borde innebära stabila väntetider inom det 
riktmärke som är satt. Nu är så inte fallet och anledningen till de längre svarstiderna måste därför noga 
utredas. 
 
Socialdemokraterna yrkar därför följande: 
 

1. Att det snarast tillsätts en utredning som förklarar orsakerna till att svarstiderna för ambulansen 
ökat. 

2. Att utredningen presenterar förslag till åtgärder för att svarstiderna kommer ner till den fastställda.  
3. Att utredningen redovisas för Hälso- och sjukvårdsnämnden senast på sammanträdet i november. 
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